

特洛伊大学孔子学院访问伯明翰高地学校孔子课堂

2012年1月27日，特洛伊大学孔子学院教师访问了位于伯明翰的孔子课堂——高地学校，受到校长凯瑟琳·芭尔女士（Kathryn Barr）及教职员工的热烈欢迎。凯瑟琳·芭尔女士热情地带领孔院老师参观了该校教室、图书馆及其他教学设施，展示了他们优越的办学条件及对汉语教学的大力支持。孔子学院中方院长陈晓枫教授也代表特洛伊孔院感谢孔子课堂为当地中小学生学习汉语、了解中国文化创造了良好的学习环境，并真诚地希望两校合作愉快，孔子课堂越办越红火。

高地学校是于2011年11月7日与特洛伊大学孔子学院正式举行签约仪式的新建孔子课堂。特洛伊大学孔子学院对高地学校的汉语教学提供了大力支持和帮助，包括不断提供所需教学用品，如汉语学习教材、汉字学习卡、中国文化书籍、中国元素的其他物品等。到目前为止，该孔子课堂已经有100余名汉语爱好者正在学习汉语。校长凯瑟琳·芭尔女士说，他们特别希望自己的学生们能够有机会学习和体验不同国家的语言和文化，也非常骄傲他们的学生能够用汉语和中国来访者交流。访问结束，特洛伊孔院为孔子课堂赠送了汉语学习卡片，并提出将继续为孔子课堂的建设提供各种力所能及的帮助。

Staff of Confucius Institute at Troy University Visit Confucius Classroom at Highlands School

Confucius Institute at Troy University (CIT) staff visited Confucius Classroom at Highlands School, Birmingham on January 27, 2012. Mrs. Kathryn Barr, Principle of Highlands School in Birmingham, welcomed everyone and showed the classrooms, library as well as other facilities. Ms. Xiaofang Shen, the teacher of Chinese of Highlands School, introduced the teaching program of Chinese language lesson.

Highlands School being officially declared as one of the Confucius Classrooms of Confucius Institute at Troy University was on November 7, 2011. CIT had been supporting the Highlands School with materials needed for language program, such as books about language learning and cultural introduction, symbolic items in Chinese culture. Until now, the classroom has been involved about 80 students who are interested in Chinese language. Mrs. Kathryn Barr said that they would like to expose their students to different cultures and they were so proud to hear the students say Chinese to any Chinese visitors. After the visit, Ms. Xiaofeng Chen, Deputy Director of CIT, donated a set of learning cards to the Classroom of Highland School.



中方院长陈晓枫副教授参观中文课堂
Deputy Director of CIT Professor Xiaofeng Chen Visiting Confucius
Classroom



高地学校的校长，老师和孔院教师合影
Principal of Highlands School, Teacher and CIT Staff